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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2020. február 7-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 15.00 óra 

Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Juhász Sándor, Nádasi István, 

Kochnyák Sándor, Szivek György képviselők, Radovics Istvánné 

alpolgármester, Szántó Erika jegyző 

Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent 

képviselőket. Megállapítom, hogy a szavazásra jogosult 7 fő képviselőből 6 fő 

jelen van, az ülés határozatképes.  

A rendkívüli ülés napirendi pontja a TOP-2.1.3-16-KO1-2017-00013 „Kesztölc 

Község Önkormányzata csapadékvíz-elvezetésének fejlesztése a Művelődési 

Ház melletti mélyút, valamit a Kosári utca csapadékvíz-elvezetésének 

megoldásával” pályázat visszavonása, és egy újabb pályázat beadása. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 15/2020. (II.07.) 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés napirendjét elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 

Farkas Krisztina polgármester: A TOP-2.1.3-16-KO1-2017-00013 „Kesztölc 

Község Önkormányzata csapadékvíz-elvezetésének fejlesztése a Művelődési 

Ház melletti mélyút, valamit a Kosári utca csapadékvíz-elvezetésének 

megoldásával” pályázatot vissza kell mondanunk, hogy újra tudjunk pályázni 

az Iskola utcai szakaszra ugyanakkora összeggel, mint amibe kerül. 

Egyetértetek ezzel vagy van valakinek hozzászólása? 

Szivek György képviselő: Az a kérdésem, hogy ha újra beadjuk, van e mód és 

lehetőség úgy átterveztetni, hogy az hosszabb távon jó is legyen. 

Farkas Krisztina polgármester: Hosszabb távra van, mert az egyik szakasza 

a Kosári utca felé van, a másik az Iskola utca felé. 

Szivek György képviselő: Értem, láttam a terveket. Nagyon sok helyvidéki 

helyen ilyen terveket csináltak húsz-harminc évvel ezelőtt, teknős szigetelésű 

meredek út. Ezt annak idején jeleztem is a tervezőnek, hogy hosszabb távon 

ez nem működik. Itt is rakott bele iszapfogókat, meg rácsos dolgokat, amik ha 

nincsenek karban tartva, az iszap ugyanúgy tovább fog menni. Nem láttam a 

terveken, hogy mi van az útszéllel. Meg van csinálva az út, de mi lesz az 



útszéllel? Ami fentről a falról le fog folyni, az folyamatosan el fogja dugítani. 

Ezért kérdem, hogy van e lehetőség egy másik tervezővel megnézetni és úgy 

megcsinálni, hogy ne kelljen ilyesmiket beletenni és tényleg hosszú távon jó 

legyen. Nem vagyok vízügyi szakember, csak látom, hogy a hegyoldalon 

vannak olyan szakaszok, ahol gyorsítani kell a víz lefolyását és vannak olyan 

szakaszok, ahol pont lassítani kell a lefolyást. Ebben az esetben itt gyorsítva 

van. Ha olyan nagy a víztömeg és még felgyorsítjuk, akkor lehet, hogy a többi 

hálózat nem fogja bírni a terhelést, és lehet, hogy még több víz fog elmenni 

arra, amerre nem kéne. Azt gondolom, hogy ahol meredek a domboldal és 

hirtelen sok csapadék jön le, hogy csillapítót kéne belerakni. Picit szabályozni 

azt a vizet, hogy ne egyszerre és harminc perc alatt zúduljon le akkor víz ezekre 

az árkokra, amire sajnos nem vagyunk felkészülve. A probléma a Bánk bán 

utcában van a kertek végében, ahol megy le a víz, az teljesen használatlan. 

Juhász Sándor képviselő: Ezeket ki kéne takarítani. 

Szivek György képviselő: Igen, de ez nagyon sok pénzt. Gondoljunk bele, ha 

ilyen kicsi patakokra egy ekkora víztömeget ráengedsz, elég nagy kárt tud 

okozni. Ezért kérdezem azt, hogy van e mód és lehetőség úgy gondolkozni, 

hogy picit csillapítsuk a vizet és ne a problémákat növesszük. 

Farkas Krisztina polgármester: Szerintem ezt a tervet már nem tudjuk 

módosítani, mert ennek van vízjogi létesítési engedélye. Ezt újra 

engedélyeztetni. 

Szivek György képviselő: Nem ezt kell engedélyeztetni, hanem egy másikat, 

de módosítani lehet. 

Farkas Krisztina polgármester: A mostanira megint kapunk 36 hónap 

megvalósítást. Újra lesznek mérföldkövei. De annyival előrébb vagyunk, hogy 

megvannak a műszaki dokumentációk hozzá. Ezt közbeszereztetni kell majd 

és kivitelezőt kell keresni rá.  

Szivek György képviselő: Meg kell nézni, hogy a pályázat engedi e. Nyilván, 

ha olyan árat mondanak, akkor nem, de ha mond egy jó megoldást és az 

életszerű és lehet, hogy kerülne a tervezés másfél millió forintba, de 

kivitelezésből azt le lehet húzni, mert nem kellene iszaptárolókat építeni 

harminc méter hosszan. Ez egy kérdés. 

Kochnyák Sándor képviselő: Nekem is az volt az aggályom, hogy a partoldalt 

valahogy meg kéne fogni, mert ha megcsináljuk az utat és jön egy nagyobb 

eső, akkor ott tényleg gond lesz. 

Szivek György képviselő: Nem vagyok biztos benne, hogy hosszú távon ez 

eléri a célját. 



Radovics Istvánné alpolgármester: Az lenne a kérdésem, hogy az az ág lesz 

megoldva, ami a Tűzoltószertár felé eső szakasz? Ez a szakasz is azért lett 

akkor megterveztetve, mert a Kosári utcát féltettük a lezúduló 

csapadékmennyiségtől. A vízjogi engedély is csak 2019-ben jött meg a 2017-

es pályázatra. Ez a vízjogi engedély engedélyezi, hogy a pályázatnak csak az az 

egy szakasza legyen megcsinálva? Üzemeltetését engedélyezi? Merthogy az 

engedélyezés mindkét szakaszra lett megkérve. 

Farkas Krisztina polgármester: Igen. Az első szakaszt fogjuk megépíteni és 

erre kapjuk a 31 millió forintos támogatást.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Garancia van rá, hogy megkapjuk a 

pályázatot? 

Farkas Krisztina polgármester: Igen. Ők javasolták, hogy adjuk vissza, mert 

a műszaki tartalmon módosítani nem lehetett. Jeleztük, hogy három évvel 

ezelőttiek az árajánlatok, azóta minden a duplájára emelkedett és sajnos nincs 

negyven millió forintunk, hogy ezt kivitelezzük. Ezért próbáltuk a műszaki 

tartalmat módosítani, de ezt nem engedték. Javasolták, hogy adjuk vissza ezt 

a pályázatot és megkapjuk az újabb támogatást erre az egy szakaszra. Akkor 

egyetértetek azzal, hogy visszaadjuk ezt a pályázatot majd újra megigényeljük? 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 16/2020. (II.7). 
határozata a TOP-2.1.3-16-KO1-2017-00013 számú, csapadékvíz 
elvezetése uniós pályázat megvalósításától való elállásáról 

 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy az önkormányzat eláll az elnyert TOP-
2.1.3-16-KO1-2017-00013 Művelődési Ház melletti mélyút, Kosári utca, 

Iskola utca csapadékvíz elvezetése uniós pályázat megvalósításától, és a 
támogatást, mely 29.750.000.- Ft, egyösszegben visszafizeti. 

 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő:2020. február 10. 

 

Farkas Krisztina polgármester: Egyetértetek azzal, hogy új pályázatot adjunk 

be a csapadékvíz-elvezetés fejlesztésére? 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 17/2020. (II.7). 

határozata a TOP-2.1.3-16-KO1, csapadékvíz elvezetése uniós pályázatról  
 

A Képviselő-testület úgy dönt, hogy pályázatot nyújt be a TOP-2.1.3-16-KO1 
Csapadékvíz elvezetésének fejlesztése projektre. A pályázat tárgya az érvényes 
vízjogi létesítési engedély I. számú ága: Mélyút – Iskola utcai befogadó, egyúttal 

megbízza a Komárom-Esztergom Megyei Területfejlesztési Nonprofit Kft-t a 
projektmenedzseri feladatok ellátásával. 
 
Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: 2020. február 28. 

Farkas Krisztina polgármester: Mindenkinek köszönöm a megjelenést és a 

testületi ülést bezárom. 

Kesztölc, 2020. február 07. 

 

 

 

                                

Farkas Krisztina       Szántó Erika  

   polgármester             jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

  


